
Zápis číslo 14 
Ze zasedání zastupitelstva obce Kamenec u Poličky, 

které se konalo 1. září 2005 v budově Obecního úřadu 
 
Přítomni: Cacková Miloslava, Doležal Jiří, Jiruše Josef, Groulík Jiří, Martinů Ladislav,                                 
Popelková Hana, Stříteřská Viktorie a Šváb Petr 
Omluven Červený František. 
Ostatní dle prezenční listiny. 
 
Ověřovatelé zápisu: Jiří Doležal a Hana Popelková 
Jednání bylo zahájeno v 19.40 a ukončeno ve 21.10 hod. 
 
Program:  1) Kontrola usnesení z minulého zasedání 
  2) Oprava místních komunikací v rámci rozpočtového opatření č. 59 
  3) Oprava místní komunikace od čp. 68 po čp. 72 
  4) Projednání dotace z rozpočtu Pardubického kraje na věcné vybavení SDH 
  5) Zhodnocení  1. setkání rodáků a oslav 115. výročí založení SDH Kamenec 

6) Seznámení s nabídkou zpracování projektu odkanalizování a čištění  
    odpadních vod v obci 
7) Různé 
8) Usnesení 
 

1) Starosta obce provedl kontrolu usnesení z minulého zasedání. Zatím nebylo zahájeno  
jednání s vlastníky pozemků ve Staré vsi, na kterých by bylo možné vybudovat rybník. 
Kompostování trávy od občanů se neprovádí, protože vedení zemědělského podniku 
Vrchy (dříve I. AGRO Oldřiši) má obavu, že  by občané do odpadu pro kompostování 
dávali i odpad, který se ke kompostování nehodí.  

2) Pro letošní rok byla podána žádost v Programu obnovy venkova na opravu místní 
komunikace od čp. 2 po čp. 11. Dotace z Pardubického kraje na tuto akci byla 
schválena ve výši 120 tis. Kč. Celkové náklady na tuto opravu činily 505 373,- Kč. Při 
této opravě byla provedena i oprava místní komunikace od čp. 158 po čp. 125. 
Náklady na opravu této části  činily 122 365,- Kč.  

3) V září bude provedeno zpevnění povrchu místní komunikace od čp. 68 po čp. 72. 
Bude také provedeno geometrické zaměření tohoto úseku. 

4) Pro věcné vybavení výjezdové jednotky SDH byla z Pardubického kraje schválena 
dotace 20 tis. Kč. Tato dotace může činit maximálně 70 % hodnoty pořízeného 
vybavení. Bylo rozhodnuto, že objednáme 9 párů obuvi model SH 323/R, cena 3 319,-
Kč za pár.   

5) První setkání rodáků obce a 115. výročí založení SDH Kamenec u Poličky je možné 
hodnotit kladně. Celkové vyúčtování není ještě ukončeno. Chybí nám ještě faktura za 
půjčení krojů pro tančení České besedy.  

6) Vybudování společné kanalizace pro obce Borová, Oldřiš, Sádek a Kamenec se i 
nadále připravuje. Několika projektovým kancelářím byla poslána nabídka na 
vypracování projektu pro územní řízení. Výběr dodavatele projektu bude proveden do 
30. 9. 2005. Tato projektová dokumentace včetně souhlasu vlastníků pozemků má být 
dokončena do 30. 11. 2006. Pardubický kraj schválil dotaci na vypracování projektové 
dokumentace ve výši 250 tis. pro každou obec.  

7) a) Martin Švanda se Stanislavou Pechancovou a manželé Martin a Hana Tůmovi 
předali žádost na  finanční příspěvek na dešťovou kanalizaci od nově budovaných rod. 
domů. Zastupitelstvo obce se na místě staveb seznámilo se situací a výše uvedeným 



stavebníkům navrhlo, aby se při vypracování projektu na tuto kanalizaci počítalo i 
s možností připojení dvou domů, které budou postaveny vedle stávajících novostaveb. 
Bylo dohodnuto, že do 9. 9. 2005 se uskuteční schůzka stavebníků, projektanta, 
zástupců obce a majitelů sousedních stavebních pozemků, kterými jsou Ing. Jan Jílek, 
bytem Oldřiš – Babka čp. 204 a manželé Pešavovi, bytem Nábřeží Svobody 384, 
Polička. 
b) Závěrečný účet svazku obcí AZASS za rok 2004 vykazuje přebytek ve výši 455 tis. 
Kč. K tomuto výsledku nebyly připomínky.  
c) Podle zákona č. 561/2004 (školský zákon) obce vytváří školské obvody spádových 
škol. Zastupitelstvo obce souhlasí s uzavřením dohody s obcí Sádek o vytvoření 
společného školského obvodu Základní školy Sádek. Vzhledem k tomu, že nevíme 
jakým způsobem rozdělit obec pro vytvoření školského obvodu pro Masarykovu 
základní školu a pro Základní školu Na Lukách, nebudeme dohodu s městem Polička 
zatím uzavírat. 
d) Nový návrh ceny p. Josefa Nykla za pozemek, na kterém je místní komunikace se 
neliší od předcházejících. Zastupitelstvo souhlasí s cenou dle znaleckého posudku. 

       8)  a) Svolat do 9. 9. 2005 schůzku stavebníků, kteří mají stavební pozemky od čp. 13 po     
               čp, 16 a dohodnou provedení dešťové kanalizace. Na schůzku pozvat také 
               projektanta této kanalizace.  

b) Požádat o provedení technicko-ekonomické studie na bezdrátový rozhlas. 
c) Písemně upozornit majitelku paní Dianu Wunschovou z Brna na nepořádek na     
    pozemku parcelní číslo 985/3 (bývalý sklad lnu).  
d) Uzavřít dohodu o vytvoření společného školského obvodu Základní školy v Sádku. 
e) Zjistit jakým způsobem uzavřít dohody o školských obvodech základních škol  
    v Poličce. 
f) Zastupitelstvo obce nesouhlasí s kupní cenou 250,- Kč/m2 pozemku, kterou  
    navrhuje Josef  Nykl, navrhuje cenu dle znaleckého posudku tj. 50,- Kč/m2.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
       Ověřil: ……………………………   
 
        …………………………… 
 
 
 
 
 
 
 

V Kamenci u Poličky 8. 9. 2005 


